
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-02-21 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Britt-Marie Hassellöf, Anita 

Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Carina Björklund och Ann-Britt Lantz. 

 

1. Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat. 

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

3. Gullbritt Thorsell valdes till sekreterare för mötet. 

 

4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

5. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 72 626 kronor  

12 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023 .  

 

6.  Kommande aktiviteter 

- Vi beslutade att hålla Årsmöte söndagen den 26 mars 2023 kl. 13.00 i 

Träffpunktens lokaler. Smörgåstårta till 20 personer beställs av Café Maffen. 

Gullbritt skickar info och medlemslista till Valberedningens Curt Broberg och 

Mikael Olsson. 

Kenneth lämnar bokslut till Carina och revisorerna. 

Gullbritt skickar ut kallelse till medlemmarna, hemsidan, Facebook, 

Anslagstavlor och annons via media senast tre veckor före årsmötet. 

Verksamhetsberättelsen är skriven och undertecknades vid mötet. 

Carina skriver Verksamhetsplan och Budget att godkännas senast nästa 

styrelsemöte. 

Gullbritt skriver Dagordning för årsmötet. 

Vid dagens möte beslutades att föreslå oförändrad medlemsavgift att beslutas 

vid årsmötet. 

- Gullbritt ser till att Utbunge vägsamfällighet kallas till vårt nästa styrelsemöte 

för att prata om samarbete kring en Skräpplockningsdag under våren. 

- Som vanligt anordnar vi Valborgsmässofirandet den 30 april 2023. 

Fårösunds Båtklubb vidtalad. 

Kyrkan och scouterna kommer att anordna ett fackeltåg från Träffpunkten till 

stranden vid Fårösunds båtklubb, där bålet tänds kl. 20.00.  

Bungekören sjunger in våren. 

Kenneth Skarphagen kommer att hålla talet till Våren. 

Kuno kontaktas för att ordna med högtalaranläggning. 



Styrelsen ordnar med försäljning av korv och kaffe. 

- Anna Dersjö och Gullbritt Thorsell planerar ny Kyrkogårdsvandring den 20 

maj. 

- Nationaldagsfirande den 6 juni. Kenneth tar kontakter för att engagera 

folkdansarna. Carina tar kontakter för att engagera en talare och en fanborg. Eva 

pratar med Emelie angående sångkör. 

- Midsommarfirande i samarbete med Bungemuseet, där vi medverkar med 

godishjul och några lekar för barnen. 

- Trafikverket har tidigare aviserat önskemål om en träff med oss gällande 

förbättringar på Strandvägen. Kenneth tar kontakt med verket. 

- Fårösunds marknad i juli, som även inkluderar Båtklubbens arrangemang av 

simningen över sundet. Den nye ägaren av Marinan har sagt OK till Båtklubben 

att använda utrymmet vid Marinan som vid tidigare års sundssim. 

- Bungemuseet önskar samarbeta med oss vid Kulturarvsdagen den 10 

september 2023 genom att vi ordnar en skördemarknad på den öppna platsen 

innanför museets entré och museet samtidigt förevisar föremål under temat 

”Levande kulturarv - om metoder, kunskaper och färdigheter som har överförts 

från en generation till nästa”. Gullbritt har kontaktat museet gällande den 

närmare detaljplaneringen och ekonomiska förutsättningar från vår förening 

genom att dela inträdesavgiften med museet eller på annat sätt. Inväntar svar. 

 

7. Nyhetsbrev 

- Nyhetsbrev från Sveriges Hembygdsförbund. Inget specifikt att notera. 

 

 8. Inkomna skrivelser 

- Från ansvarig person för hemsidan ”Udda utflykter” har inkommit förfrågan 

kring information/historik om Fårösunds Kalkugn. Gullbritt har besvarat 

skrivelsen. 

 

 9. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varit ca 2 000 

st. i genomsnitt per månad.   

 

10.  Fårösunds utveckling 

- Informationsbrev om läget just nu i föreningen har kommit. Man skriver om 

diverse möten man deltagit i, att man tagit beslut om att göra en inventering av 

vad norra Gotland har att erbjuda i olika koncept av en- eller flerdagars resor 

och att man känner oro inom besöksnäringen av prisutvecklingen på 

Gotlandsfärjans resor, inflation och räntehöjningar. Deras egen hemsida är nu 

klar, varför den flik som finns på vår hemsida nu bör kunna tas bort. 

 

 

 



11. Övrigt 

- Kenneth informerade att han hittat en ny leverantör till inköp av marknadstält 

till vår förening, som vi skulle kunna få bidrag till genom FU. Vi beslutade att 

titta särskilt på ett tält om 18 m3. 

- Informerades om att arbetet med Sockenboken nu fortsätter med nya möten och 

nya texter. 

- Ett ”Kulturens hus” har öppnats i Kustparken i Fårösund, där musiker, 

hantverkare och konstnärer kan få hyra egna rum. Vi önskar Kulturföreningen 

Norra Gotland (KUNO) lycka till med denna satsning.  

 

12.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 21 mars 2023 kl. 10.00 i Träffpunktens 

lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal.  

 

13. Mötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


